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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over een
toename in het aantal vossen
ondanks het toestaan van jacht.
(Ingezonden 24 maart 2010)

1
Kent u het bericht «Aantal vossen
neemt door bejaging niet af»?1

2
Onderschrijft u de conclusie dat door
afschot de overlevingskansen van de
overgebleven dieren toeneemt,
doordat ze de winterperiodes
overleven? Zo nee, waarom niet?

3
Onderschrijft u de conclusie dat door
bejagingsdruk de worpgrootte per
nest toeneemt? Zo nee, waarom niet?

4
Deelt u de opvatting dat door
bejaging het aantal vossen dus
toeneemt? Zo ja, welke conclusies
verbindt u hieraan? Zo nee, waarom
niet?

5
Kunt u uiteenzetten in hoeverre er
nog onderzoek wordt uitgevoerd naar
factoren die invloed hebben op de
omvang en/of het effect van de
predatie op weidevogelpopulaties?
Zo ja, in welke omvang en wanneer
worden de resultaten verwacht? Zo
nee, acht u een vervolgonderzoek

wenselijk gezien er in vijf jaar veel
verandert is in het beleid?

1 De Stentor, 17 maart 2010
http://www.destentor.nl/regio/lochem/
6408504/Aantal-vossen-neemt-door-
bejaging-niet-af.ece
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